
Vragen van de raad 
Gesteld op 21-12-2023 

Beantwoord op  

Partij GroenLinks en Verenigd West Betuwe 

Onderwerp Onderzoek kerkencomplexen 

 

We zijn blij met de beantwoording van de brief van Heemschut (D12) die we inmiddels  

hebben ontvangen. Wij juichen de mogelijkheid om onderzoek te doen naar de  

cultuurhistorische en stedenbouwkundige ensemble-waarden van onze kerkcomplexen toe.  

We hebben hierover een aantal vragen: 

 

Vraag 1 

Kan de wethouder de raad informeren of en wanneer dit onderzoek plaats kan vinden? Is dit 

een besluit van het college of ook van de raad? 

Vraag 2 

Heeft de portefeuillehouder in beeld welke verzoeken tot verbouwing of aanpassingen aan  

onze kerkcomplexen er nu liggen? Kunnen wij die inzien? En hoe gaan we met deze plannen  

om in afwachting van de uitkomsten van het onderzoek?  

 

Vraag 3 

Wat is de inhoud van het genoemde kerkenpaspoort? Is dit het kerkenensemble of alleen het 

kerkgebouw? 

 

En specifiek over Meteren hebben we de volgende vragen: 

Vraag 4 

Worden de gekapte bomen op het kerkterrein in Meteren teruggeplaatst? 

Vraag 5 

Wordt er met het kerkbestuur gekeken voor ruimte voor de gewenste parkeerplaatsen bij de 

kerk in Meteren i.p.v. het op kerkhof? 
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